
 

Referat fra Afd. Bestyrelsesmødet den 17/1 2022 

Tilstede: Annie Birch, Heidi Andersen, Elin Højmose, Emma Jensen, Vivi Vittrup 
Kristensen. 

Dagsorden: 

1. Evaluering 

2. Værkstedet 14A 

3. Økonomi 

4. Nyt fra Administrationen 

5. Henvendelser fra beboere 

6. Arrangementer 

7. Eventuelt/ næste møde 

1: Vi har haft julefrokost hvor 16 beboere hyggede med dejligt mad så der bliver nok 
julefrokost igen i år. Vi er startet med kaffe i hyggelokalet den første søndag hver 
måned og der har været fin tilslutning. Bestyrelsen har været til ERFA møde med de 
andre bestyrelser i Fruehøjgård. 

2: Intet nyt. 

3: God økonomi. 

4: Der bliver cykeloprydning den 24 januar.  

5: Ingen henvendelser. 

6: Vi afholder fastelavnshygge i fælleshuset den 26 februar. Invitation udsendes 
senere. Vi fortsætter med kaffe i hyggelokalet den første søndag i måneden. 

7: Næste møde bliver den 11/4 2022 

Referat Annie Birch      

   



 

90110 Afdeling Aaparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 17/1 2022 
 
Administrationen har modtaget referatet den 18/1 2022 
Administrationen har gennemgået referatet den 28/1 2022 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
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